

AL WASL LEGAL TRANSLATION

TEL: 06-5626657

FAX: 06 - 5626658

P.O. BOX: 61032, SHARJAH

E-mail: wasl00971@yahoo.com



الوصل للترجمة القانونية

هاتف: ٠٦-٥٦٢٦٦٥٧

فاكس: ٠٦-٥٦٢٦٦٥٨

ص.ب.: ٦١٠٣٢، الشارقة

بريد إلكتروني: wasl00971@yahoo.com

United Arab Emirates

Ministry of Interior

General Directorate of Civil Defense

Building File Number: 2020-4-87536
2238210

Certificate Number: 2025-4-

Buildings Prevention and Safety Requirements Compliance Certificate

This certificate is issued pursuant to Cabinet Decision No. 24 of 2012 regarding the regulation of Civil Defense services in the country.

Owner: Global Indian School LLC

Plot Number: 1388

Address: Al Jurf 2 – Ajman

Consultant: -

Contractor: -

Issue Date: 24/11/2025

Expiry Date: 19/09/2026

The building was inspected and found to comply with the fire safety requirements on 24/11/2025

Notes

- Fees paid vide receipt No. 106127513012588832064.
- An annual maintenance contract for fire safety and prevention devices and equipment from (Fire Safe Fire Fighting Equipment Installation Security and Safety LLC) has been approved under contract number (2025-4-2216523) dated (07/10/2025).
- Any modifications to fire safety and prevention systems, devices, equipment, or the activity require prior approval from the Civil Defense.
- In case of violation of any prevention and safety requirements, the facility will be penalized (pursuant to the Ministerial Decision mentioned above).
- This certificate is valid for one year and is renewable annually from the date (24/11/2025).
- The building must be connected to the "HASSANTUK" system for building protection.

Contact number: (800333363)

Phone: 06 – 70355500

Fax: 06 – 7035575

Website: www.acd.gov.ae

Emergency: 997 - 999

Complaints and Suggestions System: www.fms.ae

This certificate is considered an official document and does not require ANY signature. To verify the accuracy of the information, please visit the following link:

<https://cdservices.moi.gov.ae/index/certificate-inquiry>





رقم الشهادة: 2025-4-2238210

رقم ملف المبني: 2020-4-87536

شهادة استيفاء شروط الوقاية والسلامة للمباني
صدرت هذه الشهادة استناداً إلى قرار مجلس الوزراء رقم 24 لسنة 2012 م في شأن تنظيم خدمات الدفاع المدني بالدولة

1388	رقم الأرض	-	الجنسية	مدرسة غلوبال الهندية ذ.م.م	المالك
	الاستشاري		المقاول	الجرف 2 - الجرف 2 - عجمان	العنوان
		19/09/2026	تاريخ الانتهاء:	24/11/2025	تاريخ الإصدار:

تم الكشف علي المبني وقد وجد مستوفي لشروط السلامة الوقائية بتاريخ 24/11/2025
ملاحظات:

- سدد الرسوم بإيصال رقم (10612751301258832064)
- اعتمد عقد الصيانة الدورية سنويا لأجهزة ومعدات السلامة والوقاية من الحريق من (فير سيف لمقاولات تركيب معدات الامن والسلامة/ذ.م.م) بعقد رقم (2025-4-2216523) بتاريخ (07/10/2025)
- أي تعديلات في أنظمة وأجهزة ومعدات السلامة والوقاية من الحريق أو النشاط يتطلب موافقة مسبقه من الدفاع المدني .
- في حال الإخلال بأي من اشتراطات الوقاية والسلامة سيتم مخالفة المنشأة (حسب القرار الوزاري اعلاه) .
- تسري صلاحية هذه الشهادة لمدة سنة ميلادية واحدة و تجدد سنويا من تاريخ (24/11/2025)
- يجب ربط المبني بنظام حصنتك لحماية المباني - رقم التواصل (800333363)



للتوارئ

997

999

Emergency

الموقع الإلكتروني: www.acd.gov.ae

فاكس: 06 - 7035575

هاتف: 06 - 7035500

نظام الشكاوى والمقترحات: www.fms.ae

هذه الشهادة وثيقة رسمية لا تحتاج الى توقيع. للتأكد من صحة المعلومات يرجى زيارة الرابط التالي: <https://cdservices.moi.gov.ae/index/certificate-inquiry>



رؤيتنا أن تكون دولة الإمارات العربية المتحدة من أفضل دول العالم في تحقيق الأمن والسلامة

تم إصدار الشهادة إلكترونياً ولا تحتاج إلى توقيع

Mrs. Marathi Dora

